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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és beruházási miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi a közlekedésért felelős államtitkár legmagasabb 
iskolai végzettsége?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A  Kormány  tagjainak  feladat-  és  hatásköréről  szóló  182/2022.  (V.  24.)  Korm.  rendelet
módosításáról  megjelent  a  Kormány  467/2022.  (XI.  21.)  Korm.  rendelete,  amely  az  Ön  által
vezetett szaktárca életében jelentős átalakítást hajt végre december elsejétől.

Felelősségteljes munkájához ezúton is sok siker és jó egészséget kívánok.

A  feladat-,  és  hatáskör  bővülés  leginkább  a közlekedésért  való  felelősséget  helyezi  Tisztelt
Miniszter Úrra, amelynek az eddigi beruházási államtitkár személyén keresztül kíván eleget tenni.

Őszintén bízom ezen szakterület sikerében, ugyanis valamennyi honfitársunk mindennapjait érintő
területről van szó. Ebből kifolyólag – mi tagadás – némiképp meglepett  a feladatra kiválasztott
államtitkár személye, ugyanis nem ismert sem e téren szerzett elméleti tudása, sem pedig szakmai
tapasztalata.

Kérem Tisztelt Miniszter Urat, tájékoztasson az alábbiakról:

1. Mi Nagy Bálint legmagasabb iskolai végzettsége?
2. Mi az intézmény neve, amely az erről szóló oklevelet/bizonyítványt kiállította?
3. Mi az okirat száma?
4. Mi a legmagasabb iskolai végzettség megszerzésének pontos időpontja?
5. Amennyiben a legmagasabb iskolai végzettség posztgraduális vagy valamilyen felsőfokú 

végzettségre épülő tanfolyam, esetleg továbbképzés, abban az esetben kérem az alapjául 
szolgáló diploma fent részletezett adatait is megadni.

6. Milyen szakmai tapasztalatokkal bír az államtitkár úr a közlekedés terén?
 

Megtisztelő válaszát ezúton is köszönöm!


